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Na de afgelasting in 2020, kon gelukkig het 500 jarig bestaansjubileum dit jaar tussen de 
corona-pieken door wel doorgaan. Op 12 november kon het bestuur ongeveer 50 gasten 
verwelkomen in de Fermanje, de voormalige doopsgezinde kerk, in Aldeboarn. Onder de 
genodigden waren voormalig beneficianten, pachters, bestuurders van collega-lenen, 
plaatselijke bestuursleden van verschillende stichtingen en verenigingen en personen die op één
of andere wijze een relatie met het Leen hebben. Bennie Huisman verzorgde de muzikale 
aankleding. Historica Martha Kist verzorgde een lezing over “500 jaar Kruis- of Doumaleen” en 
bestuurslid Ijzerman droeg de presentatie “Lenen en Zielmissen” van prof. Hans Mol voor. De 
heer Mol kon vanwege familieomstandigheden helaas niet aanwezig zijn. De laatste spreker was
de heer Jarmo Kikstra met een voordracht met als titel “Van Dokkum tot Wenen”, over zijn 
ervaringen als beneficiant van het Leen. Ook werd tijdens dit evenement de vernieuwde website 
gepresenteerd. Bovendien werd ter gelegenheid van dit jubileum een speciale editie van 
dorpskrant “de Tuorkemjitter”, geheel gewijd aan het leen, huis aan huis in Aldeboarn verspreid.

Mevrouw Alian Akkermans-Hofstra heeft na een periode van ruim 20 jaar als bestuurslid 
besloten het bestuur te verlaten. De heer Duco Kramer uit Aldeboarn is bereid gevonden om het 
bestuur weer compleet te maken. Een nieuwe functieverdeling is binnen het nieuwe bestuur nog
niet gemaakt. Dit zal in de loop van 2022 gebeuren.

Het bestuur is nu als volgt samengesteld:
Dhr. A.J. IJzerman
Dhr. S. I. de Roos
Dhr. D. Kramer

In verband met de voorbereiding van het jubileum heeft het bestuur dit jaar meerdere malen 
vergaderd. Daarnaast is er regelmatig telefonisch en via de mail overleg geweest.

De aanvragen voor een financiële ondersteuning kenmerkten zich dit jaar door onzekerheid over
het wel of niet en/of wanneer doorgaan van een buitenlandse studie of stage. Er zijn hierover 
afspraken met de beneficianten gemaakt dat de pensie pas wordt uitgekeerd als de “studie” ook 
werkelijk doorgaat. Alle aanvragen komen inmiddels digitaal binnen. Het aantal aanvragen is dit 
jaar flink toegenomen. Mogelijk mede door de betere bereikbaarheid via de website.

In 2021 werd voor in totaal € 6.000 aan pensies verstrekt. Daarnaast bracht het jubileum 
ongeveer € 2.500 aan kosten met zich mee. Daarmee is het budget voor dit jaar geheel gebruikt.

Het beleid van het bestuur is om per jaar niet meer dan het netto rendement aan pensies en 
overige uitgaven te besteden.
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